
 

Z A P I S N I K 

sa Jedanaeste - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) 

zasijedanja u 2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 28. juna 

2017. godine 

 

 

Sjednica je počela u 12 sati i 20 minuta. 

Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine. 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red sjednice:  
 

 

PREMIJERSKI SAT  

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Branimir Gvozdenović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

„Nedavnim formalnim članstvom u NATO obezbijeđen je širi bezbjednosni 

okvir za Crnu Goru i naša zemlja je postala ponosni partner 28 ostalih država 

članica NATO. Naša generacija je posebno počastvovana činjenicom da je 

izborila mogućnost da uvede Crnu Goru u NATO društvo zemalja i da time učvrsti 

našu međunarodnu poziciju, ali i osigura bezbjednosnu budućnost države. 

Siguran sam da je  formalizovanje našeg članstva u NATO poslalo pozitivan 

signal poslovnoj zajednici u cijelom svijetu da je Crna Gora odredište gdje treba 

uložiti novac i pokrenuti biznis, jer se radi o državi čiji je politički, ekonomski, 

pravno-sigurnosni i demokratski kapacitet potvrđen članstvom u Alijansi. 

Ubijeđen sam da će naše članstvo u NATO ubrzati ekonomski razvoj Crne 

Gore i neminovno uticati na poboljšanje kvaliteta života građana i sa aspekta 

njihove bezbjednosti. U tom smislu, moje pitanje za Vas je:  

Kakvo je stanje kada je u pitanju bezbjednost u državi? 

Odvijanje turističke sezone ohrabruje, po najavama sezona će biti 

značajno produžena, zahvaljujući aktivnostima koje su sprovedene i koje se 

realizuju. 
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Da li su crnogorske službe bezbjednosti spremno dočekale početak 

turističke sezone, posebno na crnogorskom primorju, gdje ohrabruju podaci o 

broju i strukturi inostranih gostiju? 

Kakvo je stanje javnog reda i mira i da li je Vlada spremna da odgovori 

eventualnim bezbjednosnim izazovima? Da li mjere i aktivnosti koje se 

preduzimaju daju rezultate, odnosno da li doprinose suzbijanju organizovanog 

kriminala i očuvanju stabilnosti i bezbjednosti? 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Branimir Gvozdenović. 

2. Genci Nimanbegu, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  

Hrvatske građanske inicijative: 

„Koji je stav Vlade u odnosu na inicijativu koja je promovisana iz više 

krugova da se u regionu Zapadnog Balkana politički i ekonomski stvori 

jedinstveno ekonomsko tržište? Da li je to novi izazov za proces evropskih 

integracija za region i Crnu Goru i da li ona predstavlja najavu promjene politike 

Evropske unije prema procesu integracija zemalja regiona? Koje su prednosti, a 

koje slabosti te inicijative za formiranje ekonomske i carinske unije regiona 

Zapadnog Balkana i da li je to jedna od tema razgovora na predstojećem samitu 

u julu u Trstu, koji je dio Berlinskog procesa?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

3. Dr Vujica Lazović, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

  „Ove sedmice se navršava pet godina od otvaranja pregovora sa 

Evropskom unijom. Kako ocjenjujete dostignuto u tom procesu, odnosno do 

kojeg nivoa su sprovedene neophodne reforme našeg društva? Kako vidite 

nastavak pregovaračkog procesa, njegovu dinamiku, a naročito kakva je Vaša 

projekcija završetka pregovora i budućeg članstva Crne Gore u Evropskoj uniji?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Vujica Lazović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 

 

 

*  *  * 
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Sjednica je završena u 13 sati i 15 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

 

Broj: 00-61/17-12/1 

Podgorica, 28. jun 2017. godine 

 

 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

 

 

 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 

 

 


